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2. Godkendelse af dagsorden 

 
Sagsfremstilling: Godkendelse af dagsorden 
Bilag: Dagsorden udsendt d. 30.marts 2022 
Beslutning: 
 
Godkendt 

3. Orientering fra ledelsen 
 

Sagsfremstilling: Orientering og drøftelser omkring den daglige drift, henvendelser, 
udviklingsområder, økonomi m.m. 
 

 Opfølgning fra sidste møde 
Charlotte kontakter udvalgsformand Lisbeth Torfing med invitation til møde efter 
sommerferien. 
 

 Regnskab 2021 
Vi ender på et underskud, der er tæt på det forventede resultat jf. budgettet og 
genopretningsplan. Vi havde håbet på et lidt bedre resultat, men øgede vikarudgifter i 
forbindelse med covid-19 er en af årsagerne til, at det ikke er lykkedes. 
Vi er desuden presset økonomisk ift. segregering af børn til specialtilbud, hvor 
tildelingen af midler ikke tilsvarer antallet af børn, der visiteres til specialtilbud. 
 

 Budget 2022 
Vi får svært ved at indhente underskuddet jf. genopretningsplanen, hvilket vi er i dialog 
med forvaltningen omkring. Budget 2022 udleveres på næste møde. 
 

 Ansættelser m.m. 
På grund af en ekstra klasse på mellemtrin Torsted samt Hatting, skal der ansættes nye 
lærere til de to afdelinger. Rasmus Schou deltager fra bestyrelsen i 
ansættelsessamtalerne. 

 
 Status før-skole periode og indskrivning 

I alt fik vi henvendelser fra otte forældre, som ikke fik tildelt afdeling som ønsket til 
deres barn. Tre af disse blev imødekommet og dermed ændret afdeling, da der ikke var 
relationer med fra børnehaven, som beskrevet i ”princip for klassedannelse”. Øvrige 
henvendelser med ønske om at ændre afdelingstilknytning blev afvist. 

 
 Modtagelse af evt. ukrainske flygtninge 

Alle ukrainske børn skal have mulighed for et skoletilbud. Flere af dem følger online 
undervisning i Ukraine og skal derfor kun være her to timer hver dag. 
Elever i indskoling og mellemtrin placeres i klasser på skolen. 
Elever i udskolingen skal i modtageklasser på Langmarkskolen. 
Pt. er blevet kontaktet af familier til fire børn, der indskrives på skolen. 
 

 Læringsparken i Torsted 
Planen følges, således der er åbning i august. Pavillionerne flyttes inden da. 
 

 Unge ord 
Fire elever fra udskolingen har fået optaget en novelle i en novellesamling. 

 
 Skoleskak 
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Der er netop afviklet kommunemesterskaber i skoleskak i Hattinghallen. Indsatsen 
omkring skoleskak er sat i værk i dette skoleår på baggrund af ønske fra bl.a. elevrådet 
sidste skoleår. 

 
Bilag: Nej 
Beslutning: 
 
Taget til efterretning 
 

4. Mulighed for anvendelse af frihedsgrader i folkeskolen 
 
Sagsfremstilling: Orientering om de vedtagne muligheder jf. aftaletekst og drøftelser 
af evt. anvendelse i det kommende skoleår. Konkret ønskes især en drøftelse af 
forkortelse af skoledagens længde for 0.-9 kl. mod at anvende den tilsvarende 
ressource ved f.eks. flere voksne i klassen, delehold m.m. 
 
Bilag: Ja, aftale tekst fra 11. marts 2022 
 
Beslutning: 
 
Bestyrelsen godkender, at ledelsen arbejder videre med en model for nedsættelse af 
timetallet, hvor en del af den understøttende undervisning ændres til dobbelttimer i klassen. 
Dette gælder for samtlige årgange. Ledelsen er i gang med en involverende proces med med-
udvalg, teamkoordinatorer og elever, hvorefter evt. ansøgning til Forvaltningen udarbejdes og 
sendes til bestyrelsen for kommentarer. 
 

5. Nyt fra Elevrådet 
 

Sagsfremstilling: Jf. bestemmelser 
 
Elevrødder fra udskolingen har været på besøg i alle afdelinger for at orientere om 
Rynkebyløbet samt ordne øvrige praktiske ting i forbindelse med dette. 
 
Bilag: Nej 
Beslutning: 
 
Taget til efterretning 
 

6. Nyt fra arbejdsgrupperne 
 

Sagsfremstilling: Jf. fælles beslutning 
 
Trafik:  
- Skolen har taget dialog til Rema1000 ift. trafiksituationen om morgenen. Dialogen fortsætter. 
- Projekt Cykelslangen: Kommende 7. årgang spørges, om de vil deltage i projektet. De 
oplæres i foråret 2022. 
 
Bilag: Nej 
Beslutning: 
 
Taget til efterretning 
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7. Eventuelt 
 

 Der efterspørges øget information fra specifikt klasseteam eller afdeling, f.eks. i 

forbindelse med fravær og vikarsituation. Ledelsen svarer, at det er vigtigt, der tages 

kontakt til klasseteam eller relevant afdelingsleder, hvis man som forælder har en 

undring omkring kommunikationsniveauet. 
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Underskrifter til udbetaling af diæter 


